
 

Skolebestyrelsesmøde 11.12.2024 

Personalerummet afdeling Nord kl. 17.00 – 20.00 

Forældrerepræsentanter: Anders Thorborg Mørk, Christian Kallehauge Frank, Iben Estrup 

Ljungmann, Jens Klit Thomsen, Kristian Sjørslev, Nikolaj Visby Sandbæk, Brian Grønning 

Jensen, Louise Søgaard Ørum 

Suppleanter: Vakant 

Medarbejderrepræsentanter: Mia Wilken, Marie Wendt, Morten Andersen, Kathrine Gåsland 

Skoleledelse: Jamie Stevenson, Jakob Fenneberg-Hansen, Lola Nielsen, Susanne Bryld 

Elevrepræsentanter: Mynte, Amalie 

(Afbud til mødet er gennemstreget) 

Referat 

1.  Godkendelse af dagsorden 

17.00 – 17.05 TB 

Godkendt. 

2.  Godkendelse af referat 

17.05 – 17.10 TB  

Bilag: Referat fra ordinært møde 6. november. Godkendt. 

 

3. Antimobbestrategi 

opsamling  

17.10 – 17.30 TB 

Bestyrelsen er kommet med forslag til mindre ændringer, og 

ledelsen har redigeret dokumentet og layout. Der er tilføjet 

actioncards – hjemmesiden, principper og antimobbestrategi er 

gennemgået med personalet 19/11 og 10/12. Der udsendes 

referat af personalemøder til orientering fx ved fravær. 

 

Bilag: Opdateret antimobbestrategi til godkendelse. 

 

Antimobbestrategi er godkendt. OBS at der vedtages, at 

bestyrelsen gennemgår politikken hvert 2. år fremover. Der 

skal stå dato for sidste revision et sted. 

 

4. Høringssvar kommunal 

mobilpolitik 

17.30 – 18.00 TB 

Skolebestyrelsen kan indsende høringssvar vedr. BSU-

beslutning om en restriktiv, fælleskommunal mobilpolitik. 

 

Bilag: Høringsbrev om mobilpolitik. Formanden har bedt 

ledelsen at udarbejde et udkast til høringssvar, som tager 

udgangspunkt i bestyrelsens nuværende politik i forhold til 

forslaget fra BSU. 

 

Bestyrelsen beslutter, at der skal indsendes et høringssvar. 

Udkastet sammenskrives med punkter fra SFO og rettes til 

med info om vores nuværende politik for SFO2 klub. 

   

 PAUSE  



 

5. Oplæg fra kostudvalget 

18.30 – 19.00 TD 

Kostudvalget har mødtes, og giver et oplæg om mulige 

arbejdsområder og principarbejde – herunder regler for 

energidrikke. 

 

Udvalget præsenterer deres undersøgelse. Hvis en 

skole/kommune tilbyder en madordning, skal bestyrelsen have 

en politik. Madordninger skal være et tilbud, ikke obligatorisk. 

 

Udsalg fra madvognen er formentlig ikke til at betragte som en 

madordning – det er frivilligt, om man vi købe. Det er uklart, 

om en skolekantine med frivilligt udsalg vil være omfattet i 

fremtiden. 

 

Bestyrelsen beslutter, at det giver mening at arbejde videre 

med et princip for kost og måltider. Det vil give mening at 

udvide princippet med tiden, hvis vi får en madordning i 

fremtiden. 

 

Energidrikke: Der har været et ønske fra nogle lærere i 

udskolingen omkring et muligt forbud af energidrikke. 

Bestyrelsen bakker op om lærernes kompetence til at sætte 

rammer for mad og drikke i undervisning. Der er tvivl om et 

fælles forbud er bedst, eller en understregning af de 

muligheder, som i forvejen ligger i vores ordensregler. 

 

Beslutning: Bestyrelsen vil gerne fortsætte dialogen med 

afdelingsleder og lærerne i udskolingen for at finde den bedste 

vej. Det kan ske til et kommende møde. 

 

6. Opsamling exitsamtaler 

19.00 – 19.20 TO 

Bestyrelsen har bedt ledelsen forberede et oplæg, om hvordan 

der arbejdes med indsamling af viden ved skoleskift – 

herunder exitsamtaler. 

 

Bilag: Eksempel på brev til forældre, data om skoleskift. 

 

Bestyrelsen tager data om skoleskift til efterretning. 

 

Ønske om at vende tilbage og drøfte punktet ’henvendelse fra 

forældre’ for at pejle ind på områder, hvor bestyrelsen reelt 

kan få indblik og hjælpe med dilemmaer og udfordringer, 

skolen og ledelse står med. 

 



 

7. Orientering fra ledelsen 

19.20 – 19.50 TO 

Skriftlig orientering fra ledelsen (ved spørgsmål, kan sagen 

tages op til et kommende møde): 

• Personalenyt: Ny sekretær Mette Fausing, musiklærer 

Andrias. Linda barsel – dansklærerskift 7X. Tansu 

tilbage fra barsel. 

• BSU-dagsorden og referat: 

https://dagsordener.fredensborg.dk/  

Formanden gør opmærksom på beslutning i BSU og ØK 

om ca. 350.000 kr. ekstramidler til elevaktiviteter, som 

skal dække 2 år frem til indflytning.  

Mundtlig orientering: 

• Økonomi: forventninger til skolens regnskab og 

orientering om opmærksomheder i næste års budget. 

Ledelsen orienterer om et forventet forbrug på ca. 

102% dvs. et merforbrug på ca. 2% eller 1 mio. kr. af 

det samlede budget på ca. 50 mio. kr. for skole + SFO. 

Den vigtigste forklaring på merforbruget er skolens 

forholdsvis lave klassekvotient. Resultatet kan få 

betydning for næste års budget, da der skal planlægges 

med 2-3 flere klasser. 

Der kan muligvis forventes en positiv efterregulering i 

september 2025 pga. ekstra elever fra skolestart 2025. 

• Henvendelser fra forældre: Fast punkt. 

8. Punkter næste møde  

19.50 – 20.00 TD 

 

Huskeliste og ønsker til punkter til kommende møder. 

Evaluering co-teaching. 

Forslag om 9. klasse møder senere – tages op i elevrådet. 

Ønske om Janies evt. lærer Jespers deltagelse til januar? 

Opfølgning data og oplæg fra dataudvalget. 

Drøftelse af punktet ’henvendelse fra forældre’. 

Trafikpolitik – herunder kys og kør, elcykler og løbehjul. 

Førstehjælp – timeløse fag, hvordan underviser skolen elever? 

 

9. Evt.  

 

https://dagsordener.fredensborg.dk/

